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Abstract (en)
[origin: CN114922532A] The invention relates to a method for operating a door actuator. More particularly, the invention relates to a method for
operating a door actuator of a door system, in particular of a pivoting leaf door, having: at least one movable door leaf; a control device designed to
control the driving of a door actuator coupled to the door leaf; a sensor unit which is designed to detect a person located in an area in front of the
door system and to communicate information relating to the person to the control device, having at least the following steps: detecting a first person;
calculating the possible arrival time of the first person at the door leaf; calculating a first control parameter to actuate the door leaf with respect
to the first person; detecting at least one second person; calculating the possible arrival time of the second person at the door leaf; calculating a
second control parameter to actuate the door leaf with respect to the second person; associating the first control parameter with the second control
parameter to form a first set of control parameters; and driving of the door leaf is controlled based on the first control parameter set.

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Verfahren zum Betrieb eines Türbetätigers (1) einer Türanlage, insbesondere einer Schwenkflügeltür, mit
wenigstens einem beweglichen Türflügel (10) und mit einer Steuereinrichtung (11), die zur Steuerung eines Antriebes des mit dem Türflügel (10)
gekoppelten Türbetätigers (1) ausgebildet ist, und mit einer Sensoreinheit (12), die zur Erkennung von Personen (13, 14, 15) in einem Bereich vor
der Türanlage ausgebildet ist und eine Information über die Personen (13, 14, 15) an die Steuereinrichtung (11) übermittelt, wobei das Verfahren
wenigstens die folgenden Schritte aufweist:- Erkennen einer ersten Person (13),- Berechnen (110) der voraussichtlichen Ankunftszeit der ersten
Person (13) am Türflügel (10),- Berechnen (120) von ersten Steuerparametern (16') zur Ansteuerung des Türflügels (10) bezogen auf die erste
Person (13),- Erkennen wenigstens einer zweiten Person (14),- Berechnen (110) der voraussichtlichen Ankunftszeit der zweiten Person (14) am
Türflügel (10),- Berechnen (120) von zweiten Steuerparametern (16") zur Ansteuerung des Türflügels (10) bezogen auf die zweite Person (14), -
Verknüpfen der ersten Steuerparameter (16') mit den zweiten Steuerparametern (16") zu einem ersten Steuerparametersatz (16s1) und- Steuern
(160) des Antriebes des Türflügels (10) auf Grundlage des ersten Steuerparametersatzes (16s1).
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